
Als EHSer onderschrijf ik alle ingediende bezwaren waarin wordt gewezen op de vele onafhankelijke 

onderzoeken waarbij de schadelijkheid van EMV aangetoond zijn.  

Ik verwacht van onze landelijke overheid dat zij het voorzorgsprincipe hanteert en niet voor het 

economisch gewin gaat!!!! 

De overheid heeft als primaire taak het welzijn van zijn GEHELE bevolking te waarborgen dus ook van 

de stralingsgevoelige mensen. 

Als docent biologie en scheikunde merk ik dagelijks de effecten van de gepulseerde straling op mijn 

leerlingen, te weten enorme toename van hyperactiviteit en ADHD sinds de invoering van WIFI op 

school en het massale gebruik van mobieltjes en laptops 

Het werken vlak bij een zogenaamd accespoint is voor mij niet mogelijk zonder direct 

gezondheidsklachten te krijgen te weten: hyperactiviteit, acute diarree, oorsuizen (tinitus), 

concentratieproblemen, aan het einde van de dag compleet uitgeput en daardoor slapeloosheid. 

In een lokaal zonder accespoint duurt het wat langer voordat ik deze klachten krijg. 

Dus stoppen met uitrol van 5g!!!! 


